大学推荐及支持
UNIVERSITY ENDORSEMENT AND UNDERTAKING FOR THIS APPLICATION

1. 推荐理由（包括该候选人在相关科技领域的重要成就或突出的发展潜力，以及对促进学校相关学科发展之独特重要性等）
Reasons for recommendation（Including outstanding achievement or demonstrated potential as independent researcher in his/her respective discipline, and his/her unique value in promoting the development of related disciplines in the University）












2. 简要说明遴选过程Brief summary of selection process


3. 承诺支持措施（包括薪酬福利，科研启动经费和配套，导师和指导委员会配置，以及生活等方面其它扶持政策）
Terms of institutional commitment to the applicant (details of start-up package including compensation, research support, mentorship and other resources)






4. 校方确认到获奖年度当年的3月1日为止，候选人担任独立实验室主任（Principal Investigator）的累计时间少于3年，独立实验室主任之定义，以“提名表”求是青年学者奖候选人资格中的描述为准。如有特殊或需补充之情况，请在此做出详细说明
We hereby confirm that as on March 1st of this year, the candidate has held the position of Principal Investigator (PI) for less than three years in total. Definition of PI is in accordance with description in “candidate eligibility”, on the first page of this document. (Please provide detailed explanation here for special circumstances)   
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